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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice ord-

föranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll tillsam-

mans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S). Juste-

ring sker den 2 februari 2015. 

 

 

§ 2  
Interpellation om Bromma flygplats (nr 2014:14) 
Dnr 309-1478/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om 

Bromma flygplats. Kommunfullmäktige beslutade den 

10 november 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr, Wanngård, 

Helldén och Brinck, Erik Slottner, Stina Bengtsson, Rikard 

Warlenius och Jan Valeskog. 

 

 

§ 3  
Interpellation om regeringens straffbeskattning av 
Stockholm (nr 2014:16) 
Dnr 309-1481/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om 

regeringens straffbeskattning av Stockholm. Kommunfullmäktige 

beslutade den 10 november 2014 att interpellationen fick ställas. 
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Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr och Wanngård. 

 

 

§ 4  
Interpellation om förseningen av Förbifart Stockholm 
(nr 2014:19) 
Dnr 314-1484/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) har ställt en interpellation om 

förseningen av Förbifart Stockholm. Kommunfullmäktige beslu-

tade den 10 november 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden König Jerlmyr och Wanngård. 

 

 

§ 5  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 21, 22, 

23, 24, 25 och 27 för år 2014. 

 

 

§ 6  
Ändring i föredragningsordningen 
 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna nr 25 och 26 

före punkt 11. 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 5 (16) 

2015-01-26 

 

 

 

§ 7  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2015:1) av Patrik Silverudd (FP) om det var värt 

drygt 200 miljoner att frysa Förbifarten 

Dnr 107-135/2015. 

 

2. (2015:2) av borgarrådet Edholm (FP) om majoritetens 

budgets konsekvenser för förskolorna 

Dnr 107-136/2015. 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om Slussen. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om skola i Hammarby 

Sjöstad. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Maria Danielsson (SD) ställer en fråga om jämställd snöröjning. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om vägledning om industri-

buller m.m. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 5 

Bo Sundin (M) ställer en fråga om program för en sammanhållen 

stad. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om resurser till försko-

lor. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om bostadsbyggande i 

Marieberg. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälan av skrivelser 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 4. 

 

 

§ 10  
Anmälan av ny ledamot och ersättare 
 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 13 januari 2015 att 

utse ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till 

och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Johan Nilsson (M) har utsetts till ledamot efter Andrea Femrell 

(M).  

 

Torbjörn Erbe (M) har utsetts till ersättare efter Johan Nilsson 

(M).  
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§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 5. 

 

 

§ 12  
Justering 

 
Beslut 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 2 februari 2015. 

 

 

§ 13  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2015-01-26 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag med 

Kristdemokraternas komplettering, bilaga 6. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 
 

Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-01-26 behandlas, bilaga 6. 

 

I debatten yttrar sig Erik Slottner. 

 
Förslag till beslut 

Erik Slottner (KD) redovisar en komplettering för Kristdemokra-

ternas förtroendevalda. 
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Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag med Kristde-

mokraternas komplettering. Ordföranden finner att kommunfull-

mäktige beslutar enligt kommunstyrelsens och valberedningens 

förslag med Kristdemokraternas komplettering. 

 

 

§ 14  
Valärende 
Ny mandatperiod: nominering av ledamöter och suppleanter i 
styrelsen för Mässfastigheter i Stockholm AB och Stock-
holmsmässan AB 

 
Beslut 

1. Fem ledamöter och två suppleanter nomineras till styrel-

sen för Mässfastigheter i Stockholm AB för tiden från or-

dinarie årsstämma 2015 till ordinarie årsstämma 2019 en-

ligt kommunstyrelsens och valberedningens förslag, 

bilaga 7.  

2. Fem ledamöter och två suppleanter nomineras till styrel-

sen för Stockholmsmässan AB för tiden från ordinarie 

årsstämma 2015 till ordinarie årsstämma 2019 enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag, bilaga 7. 

3. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-01-26 avseende nomine-

ring av ledamöter och suppleanter i styrelsen för Mässfastigheter 

i Stockholm AB och Stockholmsmässan AB, behandlas, bilaga 7. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 15  
Valärende 
Ny mandatperiod: nominering av ledamöter för AB Fortum 
Värme Holding samägt med Stockholms stad 

 
Beslut 

1. Fyra ledamöter, bland dem en vice ordförande, nomineras 

till styrelsen för AB Fortum Värme Holding samägt med 

Stockholms stad för tiden från årsstämma 2015 till års-

stämma 2016 enligt kommunstyrelsens och valbered-

ningens förslag, bilaga 8.  

2. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-01-26 avseende nomine-

ring av ledamöter för AB Fortum Värme Holding samägt med 

Stockholms stad behandlas, bilaga 8. 
 

Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 

 

 

§ 16  
Valärende 
Ny mandatperiod: Val av ledamöter och suppleanter i bolag inom 
koncernen Stockholms Stadshus AB med flera val 

 
Beslut 

1. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag med 

Centerpartiets komplettering och Folkpartiets justering 

avseende lekmannarevisorssuppleanter, bilaga 9. 

2. Föreslagna val av ersättare bestämmer den ordning som 

ersättarna ska inträda till tjänstgöring. 

3. Förslaget till inträdesordning för suppleanter i styrelserna 

godkänns, bilaga 9. 

4. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-01-26 avseende val av 

ledamöter och suppleanter i bolag inom koncernen Stockholms 

Stadshus AB med flera val, behandlas, bilaga 9. 
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I debatten yttrar sig Stina Bengtsson och Ann-Katrin Åslund. 

 
Förslag till beslut 

Stina Bengtsson (C) redovisar en komplettering för Centerpartiets 

förtroendevalda. 

 

Ann-Katrin Åslund (FP) redovisar en justering för Folkpartiets 

lekmannarevisorssuppleanter. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag med Center-

partiets komplettering och Folkpartiets justering. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag med Centerpartiets komplettering 

och Folkpartiets justering. Dessutom finns ett förslag om inträ-

desordning för suppleanter i styrelserna som godkänns. 

 

 

§ 17  
Inträdesordning för ersättare (utl. 2015:1) 
Dnr 100-57/2015 

 
Beslut 

1. Förslaget om inträdesordning för ersättare godkänns. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:1 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om inträdesordning för ersättare. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
Arvodering av förtroendevalda (utl. 2015:2) 
Dnr 019-1732/2014 

 
Beslut  

1. Arvode ska utges till Rana Carlstedt (S) om 48 procent av 

helt arvode under perioden 2015-02-01 – 2018-10-15. 

2. Arvode ska utges till Salar Rashid (S) om 33 procent av 

helt arvode under perioden 2015-01-01 – 2015-12-31. 

3. Arvode ska utges till Kadir Kasirga (S) om 19 procent av 

helt arvode under perioden 2015-01-01 – 2018-10-15. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:2 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om arvodering av förtroendevalda. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Jäv 

Rana Carlstedt, Salar Rashid och Kadir Kasirga (alla S) deltar 

inte i handläggning och beslut på grund av jäv. 

 

 

§ 19  
Arvodering av förtroendevalda (utl. 2015:3) 
Dnr 100-23/2015 

 
Beslut  

1. Arvode ska utges till Sara Pettigrew (MP) om 50 procent 

av helt arvode under perioden 2015-02-01 – 2018-10-15. 

2. Arvode ska utges till Awad Hersi (MP) om 31 procent av 

helt arvode under perioden 2015-02-01 – 2018-10-15. 

3. Arvode ska utges till Elin Olsson (MP) om 50 procent av 

helt arvode under perioden 2015-02-01 – 2018-10-15. 

4. Arvode ska utges till Erik Malm (MP) om 45 procent av 

helt arvode under perioden 2015-02-01 – 2018-10-15. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:3 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om arvodering av förtroendevalda. 
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Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Jäv 

Awad Hersi, Elin Olsson och Erik Malm (alla MP) deltar inte i 

handläggning och beslut på grund av jäv. 

 

 

§ 20  
Arvodering av förtroendevald (utl. 2015:4) 
Dnr 100-24/2015 

 
Beslut  

Arvode ska utges till Karin Ernlund (C) om 80 procent av 

helt arvode under perioden 2015-01-01 – 2018-10-15. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2015:4 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om arvodering av förtroendevalda. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Jäv 

Karin Ernlund (C) deltar inte i handläggning och beslut på grund 

av jäv. 

 

 

§ 21  
Återtagande av motion (utl. 2013:181) 
Dnr 313-1721/2012 

 
Beslut 

Motionen avskrivs. 

 
Motionen 

Maria Hannäs (V) har återkallat motion nr 2012:62 om reklam-

vepor på blå- och grönklassade byggnader.  

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 1 

Sida 13 (16) 

2015-01-26 

 

 

 

§ 22  
Återtagande av motioner  

 
Beslut 

Motionerna avskrivs. 

 
Motionerna 

Karin Rågsjö (V) har återkallat motion nr 2013:44 om konkreta 

åtgärder för att bryta kunskapssegregationen, dnr 322-867/2013, 

motion 2013:81 om införandet av enhetstaxa för fritidsklub-

bar/mellanstadieverksamhet oavsett regi, dnr 322-1893/2013; 

 

Awad Hersi och Åsa Lindhagen (båda MP) har återkallat motion 

nr 2013:1 om stöd till antidiskrimineringsbyråer, dnr 334-

114/2013; 

 

Inger Stark och Jackie Nylander (båda V) har återkallat motion 

nr 2013:36 om generösare bedömning av skälig boendekostnad, 

dnr 325-572/2013; 

 

Ewa Larsson (MP) har återkallat motion nr 2013:56 om samar-

bete och samordning för utveckling och förädling av områdena 

kring Skarpnäcks gård, Skarpa by, dnr 336-1206/2013; 

 

Maria Hannäs (V) och Daniel Helldén (MP) har återkallat motion 

nr 2012:57 om ett mellankommunalt naturreservat för Rågsveds 

friområde och Kynäsberget,  

dnr 304-1606/2012. 

 

 

§ 23  
Interpellationer 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige återupptar behandlingen av inter-

pellationer. 
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§ 24  
Interpellation om konsekvenserna för Stockholm av att 
Bromma flygplats avvecklas (nr 2014:21) 
Dnr 309-1486/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (FP) har ställt en interpellation om konse-

kvenserna för Stockholm av att Bromma flygplats avvecklas. 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 november 2014 att inter-

pellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 10. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm, Wanngård och Helldén 

samt Björn Ljung. 

 

 

§ 25  
Interpellation om Förbifart Stockholm (nr 2014:22) 
Dnr 314-1487/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (FP) har ställt en interpellation om Förbifart 

Stockholm. Kommunfullmäktige beslutade den 10 november 

2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 11. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm och Wanngård. 
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§ 26  
Interpellation om Bromma flygplats, Förbifarten och 
Slussen (nr 2014:23) 
Dnr 314-1495/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Erik Slottner (KD) har ställt en interpellation om Bromma flyg-

plats, Förbifarten och Slussen. Kommunfullmäktige beslutade 

den 27 november 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 12. 

 

I debatten yttrar sig Erik Slottner och borgarrådet Wanngård. 

 

 

§ 27  
Interpellation om majoritetens ambitioner för att 
minska olovlig frånvaro i skolan (nr 2014:24) 
Dnr 322-1583/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (FP) har ställt en interpellation om majori-

tetens ambitioner för att minska olovlig frånvaro i skolan. Kom-

munfullmäktige beslutade den 27 november 2014 att inter-

pellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 13. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm och Burell samt Freddy 

Grip. 
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§ 28  
Interpellation om skolskjuts och persontransporter i 
Stockholms stad (nr 2014:25) 
Dnr 125-1584/2014 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (FP) har ställt en interpellation om skol-

skjuts och persontransporter i Stockholms stad. Kommunfull-

mäktige beslutade den 27 november 2014 att interpellationen fick 

ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 14. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm och Burell. 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 19.17. 

 

 

Vid protokollet 

Kerstin Tillkvist 

 

 


